
Protokoll fört vid Svenska Sidvagnsklubben 
SVEA:s styrelsemöte 2008-08-15
§1 Mötets öppnande:

Ordförande Hans Hallström hälsade samtliga närvarande välkomna och öppnade mötet.

§2 Godkännande av dagordningen:
Beslöts att dagordningen uppgörs efterhand.

§3 Kostnadsersättningar för föregående år:
Inga krav på kostnadsersättningar har inkommit utöver de redan utbetalda. Beslöts att inga ytterligare 
kostnadsersättningar skall utbetalas. Återstående medel kvarstår i kassan.

§4 Krav på kostnadsersättning:
Beslöts att krav på ersättning skall vara kassören tillhanda senast en månad före räkenskapsårets slut.

§5 Marknadsföring av klubben:
En förfrågan om en flagga för Jumbo-run har inkommit. Beslöts att Web-master skall efterfråga idéer till utformning på 
hemsidan. Styrelsen skall undersöka pris för framtagning av ett tygmärke för klubben.

§6 Remiss från Vägverket:
Vägverket har skickat en remiss angående en förenklad bullermätning. Styrelsen ställer sig positiv till att mätningar kan 
utföras på ett enklare sätt. Hans Hallström skall besvara remissen.

§7 Registreringsbesiktning av sidvagnsekipage:
Hans Hallström fick i uppdrag att ta fram ett underlag för vad som gäller angående registreringsbesiktning av nya 
sidvagnsekipage.

§8 Dragkrok på MC:
Bilprovningen kräver typgodkända dragkrokar men sådana finns ej. Problemet med dragkrok för MC-bruk är en fråga 
som styrelsen har att arbeta vidare med.

§9 Medlemsregistret:
Rapporteras att Månika Sager har övertagit medlemsregistret och att Kerstin Öhman har tackats för genomfört arbete 
under många år.

§10 Mötet avslutas:
Hans Hallström tackade styrelseledamöterna för visat intresse och avslutade mötet.

Vid protokollet Mötesordförande

……………………………………… ……………………………………….

Kjell-Ove Johansson Hans Hallström


